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 1202באוגוסט  9פרוטוקול ישיבת הנהלה מיום 

בלשכת ראש  9.08.21-ה פרוטוקול ישיבת הנהלת מועצת בנימינה גבעת עדה שהתקיימה ביום שני

 .zoomהמועצה/

 ראש המועצה. - איתי ויסברג משתתפים:

 

 המועצה:חברי 

 

רגב, מנחם ברגב, ג'קלין בן עמי אריקסון, אפרת מזרחי, אלינור בראל, אביב 

 אהרון שיאחי.

 נעדרו:

 

 .שלום טרם

 מנכ"לית המועצה - גרמן ניצן מחנאי צוות מקצועי:

  גזבר –צור אוריון   -אושרת נגר

 מבקר -נג'יב מנצור                      

 דובר –עומרי פורת 

 יועמ"ש –עו"ד דני נחליאלי 

 

 

 על סדר היום:

 אישור תב"רים. .1
 מותנה בחוות דעת יועמ"ש. –הספיר בנימינה ומגרש גבעת עדה מגרשי  2מכירת קרקעות של  .2

 .2022אישור תבחינים לתמיכות  .3

 .26.7.21המלצות פרוטוקול ועדה הגנת הסביבה מיום ה .4

 ודיון בנושא בקשת הקצאה רשת "עתיד". 27.7.21המלצות פרוטוקול ועדת בנימינה מיום ה .5

 .15.6.21המלצות פרוטוקול ועדת ביקורת מיום ה .6

 .1.8.21ות פרוטוקול ועדת חינוך מיום ה המלצ .7

 .27.6.21אישור פרוטוקול ועדת מחיקת חובות /הנחות  מיום  .8

 .2019+ דוח מדדי ביצוע לשנת  2020דוח סיקור חצי שנתי  .9

 

 

 

 
 ברכה,ב  

 איתי ויסברג

 ראש המועצה         
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 מהלך הדיון:
 

 אישור תב"רים. .1
 

 תב"ר חדש
 
 
 
 
 
 
 

 עדכון תב"רים

מספר 

 תב"ר
 שם התב"ר

תקציב 

 מאושר

תוספת / 

 )הפחתה(

תקציב 

 מבוקש
 מקור המימון

 הנגשת מבני ציבור ברשות 900
150,000 
450,000 
600,000 

     - 
(300,000) 
(300,000) 

150,000 
150,000 
300,000 

 משרד הפנים
 קרנות הרשות

 סה"כ

שיקום ופיתוח גנים  886
 קרן השבחה 1,840,000 200,000 1,640,000 ציבוריים

שיקום ושדרוג כבישים  835
 ותחבורה

1,173,179 
2,800,000 
3,973,179 

(269,493) 
,493569 

300,000 

903,686 
,493369,3 

4,273,179 

משרד 
 התחבורה

 קרנות הפיתוח
 סה"כ

 קרן השבחה 800,000 200,000 600,000 מקלטים 851

 גבעת הפועל תכנון ופיתוח 761
4,100,000 

     - 
4,100,000 

     - 
612,000 
612,000 

4,100,000 
612,000 

4,712,000 

 חיוב יזום
 הפיתוח קרנות
 סה"כ

 פיתוח מוסדות חינוך 905

250,000 
287,677 

2,587,323 
3,125,000 

     - 
     - 

00,0004 
400,000 

250,000 
287,677 

87,3239,2 
3,525,000 

 מפעל הפיס
 משרד החינוך
 קרנות הרשות

 סה"כ
 

 סגירת תב"רים

מספר 

 תב"ר
 שם התב"ר

תקציב 

 מאושר

תוספת / 

 )הפחתה(

תקציב 

 מבוקש
 מקור המימון

תכנית עסקית לפיתוח מנופי  801
 צמיחה

120,000 
160,000 
280,000 

(3,492) 
(4,655) 
(8,147) 

116,508 
155,345 
271,853 

 משרד הפנים
 קרנות הרשות

 סה"כ

 
 צור יכין דוח מה בוצע במשרד התחבורה ומה לא ביצענו. - 835תב"ר 
 בדיקה האם פרטי או שייך למועצה –לגבי המקלט ביוספטל  – 851תב"ר 

 

  החלטה: הנהלת המועצה מאשרת את נספח התב"רים.

מספר 
תקציב  שם התב"ר תב"ר

 מקור המימון מבוקש

עב' שיקום תאורת  932
 פיתוחקרנות ה 600,000 (2רחובות )
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 מותנה בחוות דעת יועמ"ש. –מגרשי הספיר בנימינה ומגרש גבעת עדה  2מכירת קרקעות של  .2

. וקרקע אחת בגבעת עדה קרקעות רחוב הספיר, בנימינה 2צריכים לאשר מכירת קרקעות של המועצה, 
 לחוק. 188ואישור של ראש המועצה. לפי סעיף  עבר ועדת מכרזים

 
 81ו  60חלקות  10207רחוב הספיר גוש קרקעות בבנימינה, החלטה: הנהלת המועצה מאשרת מכירת 

 .1מגרש  6חלקה  10133, קרקע בגבעת עדה גוש 2ומגרש  1מגרש 
 

 .2022אישור תבחינים לתמיכות  .3

מוסדות וגופים אשר שוב. הוחלט לעדכן את התבחינים:  עדה התכנסהולאחר בקשת ההנהלה הו
גוף המתוקצב על דרך ועצה או המ דרךמתוקצבים כספית באופן קבוע עבור הוצאות תחזוקה שוטפת 

 .ישירהכספית ידה, לא יהיו זכאים לקבלת תמיכה 
 בנוסף מה זה תחזוקה שוטפת, מה כוללת. יש לפרט  

  פירוט של תחזוקה שוטפת.ולהוסיף לעדכן את התבחין בסעיף ג' חברי ההנהלה ביקשו 
 למליאה. לאחר מכןלהנהלה ו להעביר הוחלט כי על הועדה לעדכן את הסעיף

 
 ., בכפוף לפירוט של תחזוקה שוטפת2022את התבחינים לתמיכות הנהלת המועצה מאשרת  החלטה:

 
 .26.7.21המלצות פרוטוקול ועדה הגנת הסביבה מיום ה .4

 הנהלת המועצה דנה בהמלצות פרוטוקול ועדת הגנת הסביבה. 
באזוריי חיץ מועדים לשריפות ולצייד הוועדה ממליצה לגייס תושבים גובלים : 6בעניין ההמלצה בסעיף 

חברי ההנהלה ביקשו לבדוק מבחינה  אותם בציוד כב"א כמענה ראשוני מהיר עד הגעת צוותי כיבוי אש.
 משפטית מה נדרש בכדי לקיים.

 
 וכלכלית של המועצה.בכפוף לבחינה משפטית מאשרת את ההמלצה הנהלת המועצה  החלטה:

 
 

 ודיון בנושא בקשת הקצאה רשת "עתיד". 27.7.21בנימינה מיום ההמלצות פרוטוקול ועדת  .5

 הנהלת המועצה דנה בהמלצות פרוטוקול ועדת בנימינה.
הוועדה מבקשת לדייק את המלצתה בלוחות זמנים לאור שנת השמיטה המתקרבת בספטמבר  .1

2021. 
יש החרגות מדיניות המועצה בעניין שנת שמיטה היא לנסות לשתול פחות, בעיקר עצי פרי.   

 בנושא של נוי, מנסים למצות את כל השתילות עד תחילת השנה.
 אפרת מבקשת החרגה של חד שנתיים.

 איתי מול ועדה חקלאית. -משרד החקלאות –רקע בשנת השמיטה היתר מכירה לקיש לבדוק 
השלמת השתילות העיקריות, במקביל נבדוק את ההצעה של המכירה ההלכתית וישחרר 

 להמשך.
גנים בבנימינה. הוועדה מבקשת  4בלת ההנהלה את המלצת וועדת בנימינה לשדרוג לאור ק .2

המטה המקצועי של המועצה בונה תוכנית פיתוח  – רה ולבחון את הגנים העומדים לבחי לראות
 שצ"פים, התוכנית תעלה לדיון והחלטות בהנהלה בחודש אוקטובר. 

מינה, להציג את התהליך ואת החלופות הוועדה מבקשת מראש המועצה לקיים דיון בוועדת בני .3
הנהלת המועצה דנה  – ולאחריו לקיים דיון נוסף בהנהלהבנוגע להקצאת הקרקע  המוצעות

 בהמלצה של ועדת בנימינה.
       היועץ המשפטי הסביר את תהליך ההקצאה: יש נוהל מיוחד של משרד הפנים בעניין הקצאות.               
הצעות חליפיות ולאחר מכן להגיש  כולם זכאיםיום.  60אנחנו נמצאים עכשיו בהליך הפרסום  

 ההקצאה. לתהליך שלבמליאה אושר לצאת  .התנגדויות
      45ועדת הקצאות מתכנסת לדון בכל החלופות שהוגשו. פרסום של התנגדויות יום  60בתום ה              
 .המליאה יום. הכל עובר דרך              
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 .15.6.21המלצות פרוטוקול ועדת ביקורת מיום ה .6

 דוח הביקורת הינו מצויין ומצביע על התנהלות תקינה של המועצה. –הפרוטוקול יעלה למליאה 
 

 
 .1.8.21המלצות פרוטוקול ועדת חינוך מיום ה  .7

 ימי לימודים  5מעבר ל 
מועצה הציגה את איש. ה 100עם נוכחות גדולה, מעל  8.8.21ביום ראשון השיח פתוח התקיים 

 , איתי ביקש שהדיון יהיה שיח הורים והמועצה. את הנקודות שהוצגו במהלך ועדת חינוך והמידע 
 .ועדהואת ההמלצה של הלים מקבואנו הרעיון נכון 

יועץ מקצועי ובעל  תעסיקהמועצה ימי לימודים בשבוע.  5אפשר ללמוד ילייצר פיתרון שיש צורך 
 ניסיון אשר יגבש המלצות ופתרונות לאור מה שעלה בשיח מול ההורים ודרך ועדת חינוך.

ועדת חינוך ממליצה לראש המועצה להמשיך בתהליך מעבר רשותי של בתי ספר היסודיים 
 ימי לימוד בשבוע בשנת הלימודים תשפ"ג. 5למתכונת של 

 

 
 .את המלצת ועדת חינוך מקבלתהנהלת המועצה  החלטה:

 

 
 

 .27.6.21אישור פרוטוקול ועדת מחיקת חובות /הנחות  מיום  .8

 צור נותן סקירה והסבר בעניין המלצות הועדה.   
 

 .27.6.21ופטור מיום ההועדה למחיקת חובות  פרוטוקולהנהלת המועצה מאשרת את החלטה: 
 

 
 .2019+ דוח מדדי ביצוע לשנת  2020דוח סיקור חצי שנתי  .9

 מליאה דיון היעלה להנהלת המועצה קיבלה את הדוחות לעיון.  

 
 

 עם אישורו הסופי. ישלח לאישור ההנהלה. 8.8.21*פרוטוקול ועדת שמות ושימור מיום ה
 
 
 
 
 
 
 

 בזאת ננעלת ישיבת ההנהלה,

 איתי ויסברג                                                                           

 ראש המועצה       

 


